
BIURO RADY MIEJSKIEJ
       Plac Wolności 1
57-500 Bystrzyca Kłodzka

Wnioski Komisji Budżetu i Finansów 
na posiedzeniu w dniu 6 października 2021 r.

1.  Komisje  wnioskują,  aby  przy  opracowaniu  budżetu  na  2022  rok  uwzględnić  w  pierwszej
kolejności  inwestycje już rozpoczęte i  kontynuowane, zadania,  które otrzymają dofinansowanie
zewnętrzne oraz inwestycje strategiczne o kluczowym znaczeniu dla Gminy.

 (13 za, jednogłośnie)

2. Komisje wnioskują o zwiększenie dotacji celowych na finansowanie lub dofinansowanie zadań
zleconych  do  realizacji  organizacjom  pozarządowym  prowadzącym  działalność  pożytku
publicznego - dotacje z kultury fizycznej i sportu - 300 tys. zł. 

 (13 za, jednogłośnie)

3.  Komisje wnioskują o remont drogi gminnej nr 601/1 w Starej Łomnicy - Kolonia Szychów od
drogi powiatowej do posesji nr 41 o długości 300 metrów oraz kontynuację budowy oświetlenia
ulicznego drugi etap przy drodze powiatowej i gminnej w Starej Łomnicy. 

(13 za, jednogłośnie)

4.  Komisje wnioskują, aby w trybie pilnym przygotować dokumentację w celu wykonania miejsc
postojowych przy ul. Sempołowskiej, na placu ZSO i na placu za byłym Urzędem Miasta i Gminy
oraz zabezpieczyć środki w budżecie na 2022 rok na wykonanie zadania. 

(11 za, jednogłośnie)

5. Komisje wnioskują o remont drogi gminnej w Gorzanowie do cmentarza, nr działki 412/2 i 438 -
długość 370 m bieżących. Wykonanie dokumentacji i prac na 6 punktów świetlnych, 3 punkty na ul.
Młyńskiej do nr 36 i 3 punkty na ul. Kłodzkiej do nr 41. Dofinansowanie do częściowego remontu
górnej sali domu kultury w Gorzanowie. 

(10 za, jednogłośnie)

6. Komisje wnioskują, aby ująć w budżecie na 2022 r. wniosek radnego Artura Pokory pod nazwą 
budowa chodnika w Bystrzycy Kłodzkiej przy ul. Norwida - wartość 230,760 zł.

(10 za, jednogłośnie)

7. Komisje wnioskują o ujęcie w budżecie na 2022 rok wniosków radnej Bogusławy Chmielewskiej
z dnia 07.09.2021 r. 

(9 za, przy 1 wstrzymującym się)

8. Komisje wnioskują o ujęcie w budżecie na rok 2022 wniosków radnej Haliny Krzysztofik z dnia 
14.09.2021 r.

(10 za, jednogłośnie)

9. Komisje wnioskują o ujęcie w budżecie na rok 2022 wniosków radnego Jana Krawczyka z dnia 
10.09.2021 r.

(10 za, jednogłośnie)



10. Komisje wnioskują o ujęcie w budżecie na 2022 rok wniosków radnego Jana Szkwarka z dnia 
14.09.2021 r. oraz remont drogi w Kamiennej o długości 800 m, działka nr 112 . 

(10 za, jednogłośnie)

11. Komisje  wnioskują o  ujęcie  w  budżecie  na  2022  rok  wniosków  radnego  Dariusza
Piotrowskiego z dnia 29.09.2021 r. pkt 1. (remont drogi) i pkt 2. (budowa ścieżki dojazdowej).

(10 za, jednogłośnie)

12.  Komisje  wnioskują o  ujęcie  w budżecie  na 2022 rok wniosków radnego Janusza Gałana
z dnia 10.09.2021 r. oraz oświetlenie wsi Ponikwa - etap V. 

(10 za, jednogłośnie)

13.  Komisje  wnioskują o ujęcie w budżecie na 2022 rok wniosków radnego Mariana Adamowa
tj. wykonanie remontu drogi gminnej nr 867 o dł. 700 m. w Wilkanowie, wykonanie dokumentacji
parkingu w Międzygórzu poniżej istniejącego parkingu na przeciwko cmentarza.

(10 za, jednogłośnie)

14.  Komisje  wnioskują o  ujęcie  w budżecie  na  2022  rok  wniosku radnego  Sławomira  Wełny
tj. stworzenie dokumentacji po konsultacji ze specjalistami za blokiem nr 5 na utworzenie parku
rekreacyjnego dla mieszkańców . 

(10 za, jednogłośnie)

15. Komisje wnioskują o ujęcie w budżecie na 2022 rok wniosku radnego Marka Kaźmierskiego
o  zwiększenie  środków  na  bieżące  utrzymanie  dróg  ze  szczególnym  uwzględnieniem  drogi
Bystrzyca Kłodzka - Spalona oraz wniosek o budowę oświetlenia drogowego od nr 35 do nr 43
w Starej Bystrzycy, ul. Bystrzycka - 22 punkty świetlne.

(10 za, jednogłośnie)

16.  Komisje wnioskują o ujęcie w budżecie gminy na 2022 rok wniosków radnego Mieczysława
Kamińskiego  tj.  remontu  ul.  Kosmicznej,  nawierzchnia  oraz  remont  kanalizacji  sanitarnej
i  deszczowej,  remontu Placu Kościuszki  oraz remontu ul.  Kasztanowej z kanalizacją sanitarną
i deszczową. 

(10 za, jednogłośnie)

17. Komisja wnioskuje do Burmistrza o pilne zrealizowanie poprzedniego wniosku dotyczącego
zakupu fotopułapek dla straży miejskiej oraz o przeniesienie siedziby straży miejskiej z budynku
ZUK na ul. Wojska Polskiego 18. 

(9 za, jednogłośnie)


